
 

 

ZAPISNIK OBČNEGA ZBORA HK LIPOVCI ZA LETO 2022 

Občni zbor za leto 2022 je potekal v prostorih Vaškega doma v Lipovcih, dne 4.3.2023 ob 

18.00 uri. 

1. Pozdrav nagovor in otvoritev občnega zbora 

Predsednik HK Lipovci g. Franc Maučec je na začetku pozdravil vse navzoče člane HK Lipovci, 

predsednika športne zveze Beltinci g. Andreja Pozderec, predsednico KS Lipovci ga. Matejo 

Berden ter predstavnike drugih športnih klubov in društev. 

2. Predlogi in izvolitev delovnega predsedstva 

V nadaljevanju je predsednik HK Lipovci g. Franc Maučec predlagal izvolitev organov 

občnega zbora. Predlagani so bili: 

a. Delovno predsedstvo: 

b. Zapisnikar: 

c. Dva overitelja zapisnika: 

d. Verifikacijska komisija: 

 

Sklep št. 1: Predlagani organi društva so bili soglasno sprejeti. 

Vodenje občnega zbora je prevzel g. Ivan Zajc 

3. Ugotovitev prisotnosti in sklepčnosti občnega zbora 

Verifikacijska komisija je ugotovila, da je na občnem zboru prisotnih – članov, kar je dovolj za 

sklepčnost občnega zbora in predlagala, da se nadaljuje z delom. Komisija je priložila tudi 

seznam prisotnih članov, kar je priloga tega zapisnika. 

 

4. Razprava, dopolnitev in potrditev predlaganega dnevnega reda 



Predsedujoči je dal predlagani Dnevni red v razpravo in dopolnitev. Na predlagani Dnevni red 

ni bilo nobenih pripomb, zato je bil predlagan za potrditev 

Sklep št. 2: Člani občnega zbora so predlagani Dnevni red soglasno potrdili. 

 

5. Letna poročila o delu kluba (poročilo predsednika HK Lipovci, poročilo o 

računovodskih izkazih, poročilo o poslovanju kluba, poročilo nadzornega odbora in 

poročila trenerjev) 

 

a) V svojem poročilu je predsednik HK Lipovci g. Franc Maučec predstavil delovanje HK 

Lipovci v preteklem letu. Kronološko je nanizal vse uspehe in tekmovanja, na katerih je 

HK Lipovci sodeloval od mlajših selekcij do članov, članic in veteranov. Sledi navedba 

pomembnejših dogodkov in tekmovanj. (poročilo je priloga zapisnika). 

 

- Februarja se je zaključilo državno prvenstvo v dvoranskem hokeju, v katerem je HK 

Lipovci osvojil 2. in 4. mesto v ekipi članov, 1.mesto v selekciji U13 in 2.mesto v 

selekciji U16. 

- Selekcija članov se je kot pripravo na Evropsko prvenstvo udeležila pripravljalnega 

turnirja v Zagrebu, kjer je osvojila 6.mesto.  

- Predsednik nato še enkrat predstavi leta 2022 izvoljeno novo predsedstvo. 

- HK Lipovci osvoji 20 zaporedni naslov državnega prvaka v selekciji članov. Tudi mlajše 

selekcije so osvojile naslove. 

- V mesecu juniju se je članska ekipa udeležila Evropskega prvenstva na Danskem, na 

katerem je zasedla 7. mesto, a kljub rezultatu ostala v Challenge 1. Predsednik omeni 

tudi finančni zalogaj, ki ga je predstavljala udeležitev na tem turnirju. Kljub vsem 

preprekam je klub dobro izpeljal sam turnir. 

- V zaključku julija se je veteranska ekipa udeležila turnirja v Subotici. Predsednik 

povabi vse igralce in člane starejše od 35 let, da se pridružijo veteranski ekipi. 

- 27. In 28. Avgusta je HK Lipovci v sodelovanju s TD Lipovci organiziral Hokejsko noč in 

praznik buč. Ob turnirju, je v večernih urah potekala zabava s skupino Pomurskih 5. 

Med časom turnirja je prav tako potekala otvoritev novih tribun in igral, pri kateri je 

sodeloval tudi župan občine Beltinci g. Marko Virag. Na turnirji je sodelovalo 30 ekip, 

odigranih je bilo 57 tekem. Hk Lipovci je tako priredil enega največjih turnirjev v 

našem delu Evrope. 

- Kot pričetek nove tekmovalne sezone je HK Lipovci priredil piknik z igrami za vse 

člane kluba. 

- Z novo hokejsko sezono je HK Lipovci ustanovil tudi svojo prvo ekipo članih. 

Predsednik ob omenjenem obljubi tudi nakup dresov za novo ekipo. Hkrati se je ob 

začetku sezone veteranska ekipa pridružila Slovenski veteranski ligi. 

- Člani in članice HK Lipovci so se udeležili meduličnega turnirja, ki ga organizira KMN 

Lipovci. Ekipa članic je v turnirju v odbojki zasedla 1. mesto. 

- Veteranska, članska kakor tudi mlajše selekcije so se udeležili številnih festivalov 

tekom priprav na novo sezono. 



- Člani HK Lipovci so se udeležili delovno ureditvene akcije, ki je bila organizirana s 

strani KS Lipovci. Predsednik HK Lipovci nagovori člane k bolj zavzetemu vključevanju 

k tovrstnim akcijam. 

- Mlajši člani so sodelovali v snemanju oddaje ‘’Primeri inšpektorja Vrenka’’. Snemanje 

je potekalo tudi na igrišču HK Lipovci. Sodelovanje HK Lipovci pri snemanju je 

dodatno pripomoglo k prepoznavnosti hokeja v širši javnosti. 

- V septembru se je nadaljevalo državno prvenstvo v hokeju na travi, za katerega lahko 

povemo, da je potekalo po pričakovanjih HK Lipovci, saj so v vseh kategorijah krojili 

vrh lestvice. 

- Člani mlajših selekcij so se v novembru udeležili turnirjev v Hradec Kralowe in Kninu. 

Na turnirjih smo nastopili s selekcijama U12 in U15. Obe ekipi sta zasedli 7. mesto in 

se domov vrnili polni novih izkušenj in znanja. Članska ekipa se je kot pripravo na 

začetek Državnega prvenstva v dvoranskem hokeju udeležila turnirja Zima cup 

Hrvaški Zelini. 

- Ob koncu leta je HK Lipovci obiskal gospodinjstva v KS Lipovci in ponudil koledarje za 

leto 2023. 

 

b) Finančno poročilo o poslovanju HK Lipovci je predstavila ga. Mateja Berden. Iz 

povedanega izhaja, da je HK Lipovci posloval uspešno in pozitivno zaključil leto 2022. 

(Finančno poročilo je priloga zapisnika) 

c) Poročilo nadzornega odbora je predstavil g. Stanislav Kerman. NO pri poslovanju HK 

Lipovci ni ugotovil nobenih nepravilnosti. NO nima pripomb na finančno poslovanje 

kluba, skozi celotno leto je spremljal vse organe kluba in ugotovil, da je poslovanje 

transparento, da ni bilo kršitev in nobenih nepravilnosti, ter da je računovodsko in 

blagajniško poslovanje v skladu z veljavno zakonodajo in predpisi. (Poročilo NO je 

priloga zapisnika).  

 

6. Razprava o poročilih, dopolnitve le teh in potrditev 

Predsedujoči je dal podana poročila v  razpravo 

- Član nadzornega odbora g. Stanislav Kerman predlaga, da se na sestanke upravnega 

odbora povabi tudi enega od članov nadzornega odbora.  

- g. Gorazd Zajc predstavi svoje mnenja o Evropskem prvenstvu na Danskem. Omeni 

pomembnost spremljevalcev, ki jih na Danskem ni bilo. Zaradi tega so igralci samo 

skrbeli za iskanje restavracij za obroke, vodo za tekme ter splošno organizacijo. Ob 

prisotnosti spremljevalcev se igralci lahko popolnoma posvetijo igranju hokeja. 

- g. Stanislav Kerman začne z vprašanje zakaj je predsednik omenil slabši dohodek na 

Hokejski noči. Predsednik odgovori  na vprašanje. Razlogi za slabši dobiček so bili 

slabo vreme za zabavo, več stroškov(tribune, panoji), mogoče tudi slab obisk večerne 

zabave. 

- g. Stanislav Kerman postavi vprašanje ‘’Ali se HK Lipovci preveč ukvarja z zadevami, ki 

niso tekmovalnega namena?’’. S tem vprašanjem misli na organizacijo večerne 



zabave hokejske noči, ter drugimi dogodki kjer HK Lipovci sodeluje. Predsednik 

odgovori, da je vključevanje kluba v druge dejavnosti pomemben pri pridobivanju 

novih članov, razvoju HK Lipovci kakor tudi hokeja na travi na splošno. 

- g. Stanislav Kerman doda, da klub rabi program po katerem lahko dela. Kot primer 

navede programe za razvoj igralcev v razvitih državah. UO odpor po tovrstne 

predloge predelal na naslednjih sejah 

Glede na to, da na podana poročila ni bilo nobene razprave več, je predsedujoči predložil 

poročila v potrditev 

Sklep št. 3: Člani občnega zbora so podana poročila soglasno potrdili. 

 

7. Program dela in tekmovanj za leto 2023 

Predsednik HK Lipovci je predstavil okvirni program dela in tekmovanj v letu 2023. 

- HK Lipovci se bo udeležil državnega dvoranskega prvenstva ( ki je med tem že 

zaključeno in na katerem je HK Lipovci osvojil dvakrat 1 mesto - U14, U16; 2 mesto - 

ČLANI ter 3.mesto - Članice). Državno dvoransko prvenstvo je potekalo tudi v sklopi 

priprave na Evropsko prvenstvo v Zelini, ki se ga bo udeležila članska ekipa. 

- Udeležba pri Državnem prvenstvu na prostem v vseh selekcija. V vseh selekcijah 

imamo po jesenskem delu prvenstva dobra izhodišča za nadaljevanje sezone. 

- Članska ekipa se bo udeležila Evropskega prvenstva Eurohockey Club Challenge 1, ki 

bo potekalo v Zelini od 25. Do 28. maja. 

- Organizacija Hokejske noči. Predsednik predstavi svoje razmišljanje o organizaciji 

dveh turnirjev zaradi velika zanimanja ekip (1 turnir veterani, 1 turnir mlajše 

selekcije) 

- Ureditev igrišča in okolice 

- Udeležba čim večjega števila članov HK Lipovci (tudi mlajših selekcij in tisti, ki več ne 

igrajo) na raznih izobraževanjih in seminarjih tekom celotnega leta. 

- Udeležba članov na seminarju na Nizozemskem, ki bo potekalo na koncu aprila. 

- Kot dolgoročni plan omeni investiranje v prenovo igrišča in klubskih prostorov HK 

Lipovci 

 

Predsedujoči je dal predlagani program dela v razpravo in dopolnitev. 

- K Razpravi se prijavi g. Gorazd Zajc in izpostavi, da klub brez selekcije U10 ne more 

delovati. Kot rešitev omeni predlaganje zvezi, da selekcija U10 ponovno postane 

tekmovalna. 

- g. Stanislav Kerman predlaga zavzete priprave na EP v Zelini. Rešitev poda z igranjem 

prijateljskih tekem z ekipami sosednjih držav. Omeni tudi problem vožnje z 

avtomobili na EP v Zelini. Meni, da morajo igralci na turnirju biti osredotočeni le na 

hokej.  

-  



Sklep št. 4: Člani občnega zbora so program dela za leto 2023 soglasno potrdili 

 

8. Razno 

 

- Predsednik športne zveze Beltinci g. Andrej Pozderec je izpostavil dobro sodelovanje 

HK Lipovci s športno zvezo. Veseli ga dejstvo, da klub iz leta v leto raste, da ima vedno 

več članov in upa da bo s trendom nadaljeval. Veseli ga dejstvo, da je klub aktiven od 

najmlajših pa vse do veteranskih selekcij. Verjame, da je pred klubom svetla 

prihodnost, ter da upa da bo klub še naprej tako uspešno nastopal na raznih 

tekmovanjih. 

- V imenu KS Lipovci je ga. Mateja Berden podala zahvalo in čestitke za vse dosežene 

rezultate in klubu zaželela kakšnega novega člana več v mlajših selekcijah. Ks Lipovci 

bo še naprej pomagalo tako z denarnimi sredstvi kakor tudi z infrastrukturo, ter 

povabi vse prisotne na delovno očiščevalno akcijo. 

- Čestitke za uspehe in dosežke je podala tudi predsednica PGD Lipovci. Predsednica 

povabi na 100 obletnico gasilstva v Lipovcih ter hkrati prosi za pomoč ob organizaciji. 

Kot urednica Malega rijtara predlaga pisanje prispevkov, ki bi se objavljali v Malem 

rijtaru. V teh prispevkih se lahko pokaže kako aktiven je HK Lipovci. 

- V imenu TD Lipovci je predsednik g. Daniel Zadravec povedal, da se veseli sodelovanja 

s Hk Lipovci še nadalje. Glede na visoke cilje je zaželel obilo športnega uspeha. 

- Na občnem zboru se je pobrala članarina za leto 2023 v znesku 20 EUR na člana. 

Ker ni bilo nadaljnje razprave se je predsedujoči zahvalil za udeležbo in zaključil občni zbor 

ob 19:30 uri. 

Naša čast, naš ponos. 

Lipovci, 4.3.2023 

 

 

 

 

 


